國立成功大學 生物醫學工程學系

Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University

學年度碩十班	指導教授確認書
十一 没说上班	加付狄狄他的百

_____(year) Confirmation Form of Thesis Advisor for Master Students

學生姓名: Student's name	學號: Student ID
入學考試組別: (例:推甄甲組、MDI 一般生丁組, etc)	入學日期: (yyyy/mm/dd)
大學就讀系所/ Undergraduate Department / Program	
指導教授簽名:Advisor's signature	日期: Date
共同指導教授簽名(無則免簽): Co-advisor's signature	日期: Date

- 註: 1. 每位專任教授及副教授每學年以招收 2 名碩士班學生為限、 每位專任助理教授每學年以招收 3 名碩士班為限。
 - 2. 博士班學生、外籍生、及港、澳、陸、僑生不計入名額限制。
 - 3. 本表請於報到後一個月內(含)繳交到系辦。
 - 4. 研究生於選定指導教授並進入實驗室後,原則上至少<u>應滿一學期,才得</u> 提出更換指導教授申請,以維持研究生培育品質與實驗室運作穩定性。
- Note 1) Each Full-time Professor and Associate Professor can advise 2 students, while Assistant Professor can advise 3 students.
 - 2) PhD students, international students are not counted in the limit stated above.
 - 3) Please submit this form to the department office within one month after your first registration.
 - 4) Graduate students may apply to change advisors only after working with the current advisor for at least one semester, to ensure training quality and laboratory stability.